


Vår underbara sjö bjuder Alltid på sig 

själv. Jag fick ännu en Härlig morgon 

som ger Energi för dagen! 

Knipbarnen växer till sig. 





Frukostmöte med  

Marknadsföreningen på  
Hotell Sand i Båstad. 

En mycket trevlig morgon! 
 

 
www.tailorstore.se 

 

Vd Jan Höjman presenterade 

sitt företag Tailer Store. 



Som avslutning på Frukostmötena med 

Marknadsföreningen, efter utlottningarna 

som jag aldrig vinner på….. Så är det  
alltid någon liten underhållning. Idag var 

det Super EXTRA SUPER!! 

Två fantastiska ungdomar som kallar sig 

Svanungar. 

Dom sjunger visor. Tjejen som heter Elin 
hade en helt ljuvlig röst! 



LANDSKRONA. Tågarptjejen Elin-Louise Ahlberg avslutade nyligen sin ettåri-

ga utbildning på Nordiska visskolan i Kungälv och det var därigenom hon och 

Gustav Bäcklin startade Svanungar. Nu ger duon sig ut på sin första sommartur-

né, där de bland annat besöker Landskrona. 

Båda är de 23 år gamla och avslutade i maj sin ettåriga utbildning på Nordiska 

visskolan. 

– Genom utbildningen har fått en stadig grund att stå på och lärt känna många 

duktiga musiker, säger Elin-Louise Ahlberg, som utgör ena hälften av Svanung-

ar, och berättar att visa ofta anses vara lite tråkigt. 

– Det gäller att utveckla sin egen stil, så att musiken har en chans att överleva, 

säger hon. 

 

Nytänkande visa 

Om Svanungar själva skulle beskriva sin musik skulle de säga att det är nytän-

kande visa. 

– Man skulle kunna säga svensk visa med inslag av amerikansk folkmusik och 

med en touch av country, enas Elin-Louise Ahlberg och Gustav Bäcklin om och 

förklarar att inspiration ofta kommer från annan musik. 

– Även fast jag avslappnat lyssnar på andras musik finns alltid tanken i bakhu-

vudet hur jag själv skulle kunna ha gjort musiken, säger Elin-Louise Ahlberg. 

 

Vill spela in 

Än så länge har Svanungar inte kommit ut med någon skiva, men de har för-

hoppningar om att sommarturnén så småningom ska kunna mynna ut i ett första 

album. 

– Det är så klart ett mål att spela in en skiva, men just nu ligger fokus helt på 

turnén. Men när den är avslutad kommer vi att ta oss an höstens projekt, säger 

hon och förklarar att spelningarna är viktiga. 

– Det känns viktigt att spela så mycket som möjligt och möta publiken, vilket ska 

bli jättespännande. 

 

Sydsvensk turné 

Under juli och en bit in i augusti kommer duon att ge sig ut på turné, främst i 

Skåne. 

– Vi kommer även att spela i Västervik och på några platser i Blekinge och 

Halland, men det blir ju lite mer i Skåne, eftersom jag har mina rötter där, säger 

Elin-Louise Ahlberg och berättar att hon uteslutande sjunger på skånska. 

– Det skulle kännas onaturligt att sjunga på någon annan dialekt, men än har jag 

inte tvingat Gustav att sjunga på skånska, säger hon och berättar att Gustav 

Bäcklin är göteborgare. 

– Det finns ingen anledning. Jag tycker att skånska och göteborgska klingar fint 

ihop. 

Fotnot: Svanungar spelar på Why not café, Landskrona den 9 juli och i Asmund-

torps kyrka den 10 juli. 



Lite jobb på SDS på Valhall. 

Man gör här reklam för en Matmarknad som 

skall vara samtidigt som vi kör  
Cougar i LergökaRallyt. 



Ekipage på väg till Västerås. 

Powermeet. Andra Hästkrafter än 

dom vi ska använda i Vansbro. 


